
 

 

Fråga till ansvarigt kommunalråd 

Västra Gästriklands samhällsbyggnadsnämnd har framfört krav på att när Microsoft bygger 
sina anläggningar, så ska de sätta upp solcellsanläggningar på de enorma takytor som finns 
på fastigheterna. 

När Microsofts anläggningar är i drift så kommer troligen elenergibehovet att fördubblas i 
Gävle kommun. 

Mina frågor blir då enligt följande 

Har kommunen vid något tillfälle ställt krav på eller uppmanat Microsoft att uppföra 
solenergianläggningar på sina fastigheter? 

Är det aktuellt att göra det inför kommande planarbete med Microsofts anläggningar? 
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